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vriendelijke groet, 

cluster 
Zorgen 
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2 

T 

(0575) 

75 
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Hengelo (Gld) 
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Van: 

zorgvooramv <zorgvooramv.bronckhorst@gmail.com> 

Verzonden: 

maandag 

7 

april 

2025 21:53 

Aan: 

 <ebronckhorst.nl= 

Onderwerp: 

Re: 

Weergave 

interview omwonenden over 
haalbaarheidsonderzoek 

ISK 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Beste 

MM 

Bijgaand 
het 

verslag 
van het interview 

op 
4 

april jl. 
met onze 

aanpassingen. 

Tot zover. 

(geanonimiseerd)

Met 

vriendelijke groet, 

Namens 

Zorg 
voor AMV 

Op 
ma 7 

apr 
2025 om 11:55 schreef 

NN <obronekhorst.nl=: 

ost 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Graag 
horen 

we 
of de 

weergave 
van 

het interview 
van 

donderdag jl. 
zo 

opgenomen 

kan worden? 

Indien 

mogelijk 
horen we dit 

vandaag. 

Dank 

bij 
voorbaat. 

Interview 

— 

4 omwonenden 

  

Geïnterviewden hebben 

grote zorgen 
over 

de 

leeftijdscategorie 
van 

de 

leerlingen 
van een ISK, 

15-17 

jaar. 

Door hun 

ervaringen zijn 
het 

getraumatiseerde vluchtelingen 
mét een 

puberbrein 
die niet 

gewend zijn 
aan 

de Nederlandse cultuur. 

Er 

zijn 
20 

jaar problemen geweest 
met de 

VMBO-jongeren 
die 

grotendeels 
bestaat uit een 

jongere 

leeftijdscategorie. 
Daar hebben de 

politie en 
de 

jongerenwerker 
in alle 

jaren 
niks 

aan 
kunnen doen. De 

problemen 
met de 

jongeren 
in de buurt 

zijn meegenomen 
in de 

nieuwbouwplannen 
voor de bouw van het 

nieuwe 

Kompaan-college. 

De adviezen van LOWAN worden 
gegeven 

onder druk van het COA. 

Kleinschalig onderwijs 
heeft ook de 

voorkeur 
van 

LOWAN. 

geeft bij navraag 
door 

geïnterviewde 
aan dat het 

verloop 
van het 

personeel 
83% is. Bekend is 

dat het 
COA, 

het Nidos 
en 

de ISK 
overlopen wat 

betreft de hoeveelheid werk. 

(geanonimiseerd)

Vragen 
en 

opmerkingen geïnterviewden 

1) 
Hoe wordt de 

onafhankelijkheid 
van het onderzoek 

geborgd? 
Het onderzoek is niet 

uitgevoerd 
door een 

extern 
bureau. Het onderzoek mist 

een 

wetenschappelijke onderbouwing. Ervarings-onderzoek, 
zoals 

nu 
is 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



uitgevoerd, 
kan onderdeel 

zijn 
van 

wetenschappelijk 
onderzoek. Geïnterviewden zien het 

haalbaarheidsonderzoek niet als een onderzoek. 

Haalbaarheidsverkenning 
is dan een correcte naam. 

2) 
Het onderzoek over de 

verkeersveiligheid 
rondom Het 

Hoge 
41 is in 

opdracht 
van de 

gemeente 

uitgevoerd 
door 

Veilig 
Verkeer Nederland 

(VVN). 
Waarom is de buurt en de basisschool 

daarbij 
niet 

op 

ervaringen bevraagd? 
Geïnterviewden hebben 

navraag gedaan bij 
VVN en VVN heeft 

aangeven altijd 

buurtonderzoek mee te nemen in een 

rapport. 
Daarmee is het onderzoek van VVN niet 

volledig 
en 

volgens 

geïnterviewden 
voert VVN 

geen 
onderzoek uit maar een 

verkenning. 

3) 
Het 

rapport 
over de technische haalbaarheid van het 

gebouw 
is in 2020 

gedaan 
door adviesbureau 

Er is 

volgens geïnterviewden 
deze keer een technisch 

rapport gemaakt 
door het 

onderhoudsbedrijf 
van het 

schoolgebouw 
in de vorm van een 

meerjarenonderhoudsplan, (MJOP) 
dat ook is 

uitgevoerd 
in 2021. Het 

rapport 
van 2021 en 2024 

zijn 
twee 

vrijwel 
identieke 

rapporten 
met 

verbeteringen 
in 

2024 zonder dat er onderhoud is 

gepleegd. 
Daarmee is het 

geen onafhankelijk 
onderzoek. Wie heeft de 

keuze 

gemaakt 
voor deze onderzoeksmethode? 

(geanonimiseerd)

Aanbevelingen 
van 

geïnterviewden 

* 

werk met 

kleinschalige 
leslocaties voor 10-12 

jongeren per 
locatie. 

Geïnterviewden hebben 
navraag gedaan op 

een leslocatie in Rekken. Daar is aan hen door 

medewerker(s) 

te kennen 
gegeven 

dat 44 

jongeren op 
één leslocatie te veel is. 

* 

wees consistent in de aantallen 

leerlingen 
die 

genoemd 
worden. 

* 

Leg 
het MJOP van 2021 en 2024 naast elkaar. 

* 

werk met een 

onafhankelijke 
onderzoeksbureaus met 

wetenschappelijke onderbouwing op 
de sociale 

veiligheid. 

* 

haal 

ervaringen op 
andere AMV 

opvanglocaties 
in het 

land, 
o.a. St. 

Annaparochie. 

  

Samenvatting boodschap 

leder kind heeft recht 
op 

voldoende aandacht. 
Op 

deze manier raken 

jongeren 
willens en wetens verder 

getraumatiseerd, 
het ISK kan dit niet waarmaken. Als het ISK faalt is de 

gemeente verantwoordelijk. 

  

Met 
vriendelijke groet, 

cluster 
Zorgen 

en leren 

gemeente 
Bronckhorst 

Elderinkweg 
2 T 

(0575) 

75 
02 50 

7255 KA 

Hengelo (Gld) 
W wvw.bronckhorst.nl 

Postbus 200 

7255 ZJ 

Hengelo (Gld) 

(geanonimiseerd)



Aanvullingen 
op 

Interview 

haalbaarheidsverkenning 
ISK dd 4 

april 
2025 

Genotuleerd door 

MN. 
cemeente 

Bronckhorst, 
dd 7 

april 
2025 

(geanonimiseerd)

eni 

com> 

7 

april 
2025 

(geanonimiseerd)

Aanvullingen 

ISK 

Haalbaarheidsverkenning 

Interview 

— 

4 omwonenden 

Geïnterviewden hebben 

grote zorgen 
over de 

ingeplande 

ISK 

leerlingen 

voor het 

Kompaan schoolgebouw 

aan 

GN 
te 

B. 
omdat het om een zeer 

groot 

aantal 

gaat (240 
of 221 óf 

op 
basis van het maximale aantal 

opvangplekken per 
locatie 

(88) 
om 

264), 
dat voor 

100% 
bestaat uit AMV in de 

leeftijd 
van 

15 tot18 jaar en 

uitsluitend 

jongens 

uit niet-westerse Islamitische landen. AMV 
zijn 

door hun 

ervaringen 

getraumatiseerde vluchtelingen 

mét een 

puberbrein, 
die niet 

gewend zijn 
aan de 

Nederlandse cultuur 
en 

geen gezinsstructuur 

hebben om 

op terug 

te vallen. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Er 
zijn 

20 
jaar problemen geweest 

met de 

VMBO-jongeren 

van het 

Kompaancollege, 

die 

grotendeels 

bestaan uit een 

jongere leeftijdscategorie (12 
t/m 15 

jaar), 
zowel 

jongens 

als 
meisjes, 

zonder trauma 
en 

mét 

gezinsstructuur. 

Daar hebben de 
politie, 

de 

schoolleiding 

en de 

jongerenwerkers 

in 

alle 
jaren 

niks aan kunnen doen. De 
problemen 

met de 

jongeren 

in de buurt 
zijn destijds meegenomen 

in de 
nieuwbouwplannen 

voor de 

bouw van het nieuwe 

Kompaan-college. 

De adviezen van LOWAN worden 

gegeven 

onder druk van het COA. 

Kleinschalig 

onderwijs 
heeft ook de voorkeur van LOWAN. 

Het 

EN geeft 

in haar 
rapport 

aan dat al meerdere 
jaren 

het 
verloop 

van het 

personeel gemiddeld 

83% 

per jaar 

is.* Bekend is dat het 
COA, 

het Nidos en de ISK 

overlopen 
wat betreft de hoeveelheid werk. 

(geanonimiseerd)

CN 

NN 

Eerste 

opvangklas anderstaligen 
International Schakelklas 

voor 
12-18 

jarigen. 

HERZIEN 

Schoolplan 
2023-2027 

(12 juli 2023)). 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  Vragen 

en 

opmerkingen geïnterviewden 

1) 
Hoe wordt de 

onafhankelijkheid 
van het onderzoek naar sociale 

veiligheid geborgd? 

Het onderzoek is niet 

uitgevoerd 

door een extern bureau. Het onderzoek door de 

EN 
mist een 

onafhankelijke 
en 

objectieve onderbouwing. Ervarings- 

onderzoek, 
zoals nu is 

uitgevoerd, 

is dus sterk 

gekleurd (bias). 
Geïnterviewden zien het 

haalbaarheidsonderzoek niet als een 

onafhankelijk 
onderzoek 

waarop besluitvorming 

kan 
plaatsvinden 

(geanonimiseerd)

2) 
Het onderzoek over de 

verkeersveiligheid 

rondom Het 

Hoge 

41 is in 
opdracht 

van de 

gemeente uitgevoerd 

door 

Veilig 

Verkeer Nederland 
(VVN). 

Waarom is de buurt en de 

Pagina 
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(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)



Aanvullingen 
op 

Interview 

haalbaarheidsverkenning 
ISK dd 4 

april 
2025 

Genotuleerd door 

MN. 
cemeente 

Bronckhorst, 
dd 7 

april 
2025 

(geanonimiseerd)

ON 

<< comn 
7 

april 
2025 

(geanonimiseerd)

basisschool 
daarbij 

niet 
op ervaringen bevraagd? 

Geïnterviewden hebben 

navraag 

gedaan bij 
VVN en VVN heeft 

aangeven 
altijd 

de buurt mee te nemen in een 

rapport. 

Daarmee is het onderzoek van VVN niet 

volledig. 

Bovendien is 

volgens geïnterviewden 

VVN een 

campagnebureau, geen 

onderzoeksbureau. 

3) 
Een haalbaarheidsonderzoek naar de levensvatbaarheid en 

huisvesting 

van het 

voorgezet onderwijs 
en de 

sporthal 
in Vorden is in 2020 

gedaan 

door adviesbureau 

PentaRho. Er is 

volgens geïnterviewden 

deze keer 

geen 

onderzoek 

uitgevoerd, 

maar 
er 

is 

een technisch 
rapport opgemaakt 

door het niet 
onafhankelijke onderhoudsbedrijf 

(Facilicom) 
van het 

schoolgebouw 

in de vorm 
van 

een 

meerjarenonderhoudsplan, 

(MJOP) 
dat ook werd 

uitgevoerd 

in 2021 door bureau ARX. De technisch 
rapporten 

van 

2021 en 2024 
zijn 

twee 

vrijwel 
identieke 

rapporten 
met 

verbeteringen 

in 
2024, 

zonder 

dat er onderhoud is 

gepleegd. 

Daarnaast voldoet het MJOP 
2021 

in 
zijn geheel 

aan 
de 

NEN2767 
terwijl 

in het MJOP 2024 de 

beoordeling 

van de 

bouwkundige 

elementen niet 

aan de NEN2767 voldoet. Daarmee is het 
geen onafhankelijk 

onderzoek. Wie heeft de 

keuze 

gemaakt 

voor deze onderzoeksmethode? 

Aanbevelingen 

van 

geïnterviewden 
  

* 

werk met 

kleinschalige 

leslocaties voor 
10-12 

AMV 

jongeren per 

locatie. 

In Rekken is door 
medewerker(s) 

te kennen 

gegeven 

dat 44 

AMV-jongeren op 
één 

leslocatie al te veel is. 

* 

wees 

transparant 
en consistent met de 

begrippen 
en 

aantallen 

vluchtelingen 
en 

AMV 

die 

genoemd 

worden. 

* 

Leg 

het MJOP van 2021 en 2024 naast elkaar. 

Vergelijk 

de elementen scores met én 

zonder NEN2767 

beoordeling. 

* 

werk met 

onafhankelijke 
onderzoeksbureaus om vertekende conclusies 

(bias) 
te 

voorkomen m.b.t. de sociale 

veiligheid 
en 

verkeersveiligheid. 

* 

haal 

ervaringen op bij 
andere 

“vergelijkbare” 

AMV-ISK locaties in het 
land, 

o.a. St. 

Annaparochie. 

Pagina 
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(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)



Aanvullingen 
op 

Interview 

haalbaarheidsverkenning 
ISK dd 4 

april 
2025 

Genotuleerd door 

MN. 
cemeente 

Bronckhorst, 
dd 7 

april 
2025 

(geanonimiseerd)

< 
mail.com> 

(geanonimiseerd)

7 

april 
2025 

  Samenvatting boodschap 

leder kind heeft recht 
op 

voldoende aandacht. 
Op 

deze manier raken 

AMV-jongeren 

willens en wetens verder 

getraumatiseerd, 

want het ISK kan de 
continuiteit, 

geborgenheid 

en toezicht voor zo’n 

groot 

aantal AMV’s niet waarmaken. Als het ISK 

faalt, 
is de 

gemeente verantwoordelijk. 
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